
Van: Annemieke Hulsbergen  
Verzonden: zaterdag 30 maart 2019 14:30
Aan: Griffie Pijnacker-Nootdorp 
Onderwerp: Technische vragen Speelruimteplan 2019-2022

Beste collega's,

Zouden jullie onderstaande technische vragen kunnen doorzetten naar het College?

1. In hoeverre worden de eventuele rubber- en kunstgrasondergronden voor de 
speeltuintjes milieuvriendelijk geproduceerd?

2. Welke effecten hebben de verschillende ondergronden op hittestress in woonwijken? En 
in het speeltuintje zelf (m.a.w. kan de ondergrond onaangenaam heet worden in de zomer 
bij de keuze voor bepaalde ondergronden)? 

Alvast bedankt,

Annemieke Hulsbergen (PvdD)
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